
WSO.0003.16.2023                                                                     Kalisz, 7 grudnia 2023 r.

Pan
Dariusz Grodziński
Radny 
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie kursów linii nr 22 Kaliskich Linii 
Autobusowych Sp. z o.o. informuję, że linia ta nie obsługuje Sołectwa Dobrzec. Trasa linii 
przebiega od pętli przy ulicy Prymasa Stefana Wyszyńskiego przez centrum miasta do osiedla
Wzgórze Kalisza. 

Dla obsługi Sołectwa Dobrzec funkcjonuje linia nr 17. Trasa tej linii nie została 
w bieżącym roku zmieniona, natomiast dostosowano godziny kursowania, o co prosili 
mieszkańcy. Komunikację miejską dla osiedla Korczak, zapewniają linie nr 1, 1A, 5, 6, 12, 
12K, których funkcjonowanie zostało w bieżącym roku dostosowane do potrzeb 
mieszkańców. 

Jak informowałem w odpowiedzi na interpelację z 6 listopada br., kolejne zmiany 
w rozkładzie jazdy będą wprowadzane po badaniach popytu, które planowane są do 
przeprowadzenia w 2024r. Po analizie uzyskanych danych  
i na ich podstawie będą projektowane konkretne zmiany do wprowadzenia 
w rozkładzie jazdy.

   
Łączę wyrazy szacunku 

          Prezydent Miasta Kalisza
              /…/
Krystian Kinastowski



Kalisz, dn. 30 listopada 2023 r. 

 

Sz. P. 
Krystian Kinastowski 
Prezydent Miasta Kalisza 

 

Kolejna interpelacja ws połączeń KLA dla sołectwa Dobrzec i osiedla Dobro. 
 
 

Od maja tego roku parokrotnie już występowałem na komisjach merytorycznych i sesjach Rady 
Miasta Kalisza, w sprawie zwiększenia ilości kursów linii 22 przez Sołectwo Dobrzec i Osiedle 
Korczak.  
 
O ile poprzednie odpowiedzi były dalece niesatysfakcjonujące, o tyle odpowiedź na moją 
październikową interpelację zakładała już zmiany rozkładu jazdy linii 22.  
 
Proszę jednak o konkretną informację. Co, od kiedy i w jakim zakresie godzinowym oraz ilości 
kursów zmieniło się lub zmieni w najbliższym czasie w ramach kursowania KLA przez sołectwo 
Dobrzec i Osiedle Dobro. 
 

Z poważaniem 

/-/ Dariusz Grodziński 

Radny Rady Miasta Kalisza 



Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski

WSO.0003.15.2023                                                                     Kalisz, 17 listopada 2023 r.

Pan
Dariusz Grodziński
Radny 
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 6 listopada 2023 roku w sprawie 
połączeń Kaliskich Linii Autobusowych Sp. z o.o. dla sołectwa Dobrzec i osiedla Dobro, 
dziękuję za przekazane informacje. Będą one pomocne przy sporządzaniu kolejnej 
optymalizacji oferty przewozowej kaliskiej komunikacji miejskiej. 

   

Łączę wyrazy szacunku 

                                                                                                   



Kalisz, dn. 06 listopada 2023 r. 

 

Sz. P. 
Krystian Kinastowski 
Prezydent Miasta Kalisza 

 

Interpelacja ws połączeń KLA dla sołectwa Dobrzec i osiedla Dobro 2. 
 

 
 

Mieszkańcy sołectwa Dobrzec i osiedla Dobro są wykluczeni komunikacyjnie w godzinach 

popołudniowych i wieczornych oraz w weekendy. Wobec braku połączeń KLA wszyscy są zmuszeni 

korzystać z samochodów osobowych, jeśli trzeba dotrzeć do centrum miasta czy zawieźć dzieci na 

zajęcia dodatkowe. To szczególnie trudne jeśli dzieci trenują w klubach sportowych, edukują się 

artystycznie, działają społecznie czy po prostu chcą się spotykać z rówieśnikami. Ostatnio ponownie 

odebrałem kolejną skargę na ten stan, tym razem od rodziny tegorocznego maturzysty, który chce 

wieczorami się przygotowywać do egzaminu, a ma to utrudnione. 

Nie może Pan swoją bezczynność argumentować porozumieniem z gminą Nowe Skalmierzyce, tak jak 

to zrobił Pan ostatnio, bo za ilość kursów i połączeń w granicach miasta odpowiadamy my sami. Proszę 

ponownie o dodanie do rozkładu jazdy połączeń popołudniowych i weekendowych dla linii nr 17. 

 
 
 

Z poważaniem 

/-/ Dariusz Grodziński 

Radny Rady Miasta Kalisza 


